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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

  

ZÁPISNICA 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 04. marca 2024 o 17,00 h v zasadačke 

obecného úradu 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:      podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 

Overovatelia:   Monika Kolláriková, Tibor Trepáč 

Zapisovateľka: Martina Veselovská 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2024 - schválenie 

6. Správa hlavného kontrolóra obce  

a) o vykonanej kontrole dodržiavania informačnej povinnosti obce podľa zákona č. 

211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám 

b) o kontrole prevodov nehnuteľného majetku za rok 2023, ktorého všeobecná hodnota 

majetku prevýšila 20 000 EUR 

c) o kontrolnej činnosti v obci Vavrišovo za rok 2023 

7. Rozpočtové opatrenia č. 25-27/2023 a 1-6/2024 – na vedomie 

8. Zrušenie uznesenia č. 97/2023 zo dňa 20.11.2023 a 107/2023 zo dňa 12.12.2023 

9. Schválenie zámeru na prevod majetku obce: parcela KN-C č. 53 o výmere 103 m2 pre p. 

Ivana Janotku 

10. Schválenie zmluvných podmienok na prevod majetku obce: parcela KN-C č. 53 o výmere 103 

m2 pre p. Ivana Janotku 

11. Všeobecne záväzné nariadenie (VZN) č. 1/2024 o výške úhrady, spôsobe určenia a platenia 

úhrady za sociálne služby poskytované obcou 

12. Všeobecne záväzné nariadenie (VZN) č. 2/2024 o určení výšky príspevku na činnosť 

Materskej školy a príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni 

13. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku – Spišská katolícka charita 

14. Informácia o výzve Triedený zber komunálnych odpadov 

15. Interpelácie poslancov, rôzne a záver  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvorila Ľubica Chlebová, starostka obce. Prítomných privítala a 

skonštatovala, že rokovanie sa uskutočňuje podľa pozvánky č. 345/2024 s programom uvedeným 

a zverejneným na pozvánke a je uznášaniaschopné. Z riadne zvolených siedmich poslancov 

obecného zastupiteľstva sú prítomní šiesti. Neprítomný je poslanec Jozef Flajs. Starostka prečítala 

program zasadnutia.  

Z verejnosti nebol prítomný nikto. 

 

K bodu 1 až 4: 

Schvaľovanie programu: 

K programu uvedenému na pozvánke a prečítanému starostkou obce nikto nepredložil návrh na 

doplnenie, či vypustenie bodu rokovania. Poslanci schválili program rokovania zverejnený na 

pozvánke  uznesením č. 1/2024. Ing. Marek Ferianc pred hlasovaním opustil rokovaciu miestnosť. 

 

Uznesenie č. 1/2024  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ingrid Gajdošová,  Monika Kolláriková,  Mgr. Miroslav Navrátil, 

Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 – Monika Kolláriková, Ingrid Gajdošová,  Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva 

Trnková 
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Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 -  Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs  

 

Ing. Marek Ferianc sa vrátil do rokovacej miestnosti. 

 

Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení: Ingrid Gajdošová,  Ing. Marek Ferianc, Mgr. Miroslav 

Navrátil  

 

Uznesenie č. 2/2024 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc,  Ingrid Gajdošová,  Monika Kolláriková,  Mgr. 

Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Monika Kolláriková, Ingrid Gajdošová,  Mgr. Miroslav 

Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Jozef Flajs 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Monika Kolláriková, Tibor Trepáč 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Martina Veselovská 

 

Uznesenie č. 3/2024 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc,  Ingrid Gajdošová,  Monika Kolláriková,  Mgr. 

Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Monika Kolláriková, Ingrid Gajdošová,  Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Jozef Flajs 

 

Kontrola plnenia uznesení: 

S plnením uznesení z minulého zasadnutia oboznámila prítomných p. starostka. Uznesenia č. 100 - 

109/2023 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 12.12.2023 boli splnené. Uznesenie 

č. 110/2023 je v plnení, nakoľko hlavný kontrolór vykonáva kontrolu.  

 

Uznesenie č. 4/2024 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová,  Monika Kolláriková,  Mgr. 

Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Monika Kolláriková, Ingrid Gajdošová,  Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Jozef Flajs 

 

K bodu 5  (Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2024 - schválenie) 

Návrh plánu kontrolnej činnosti dostali poslanci spolu s ostatnými materiálmi. Bol zverejnený aj na 

webovom sídle obce. Hlavný kontrolór stručne ozrejmil plán, v krátkosti zhrnul jeho obsah. 

Vypracuje aj stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2023.  

 

Uznesenie č. 5/2024  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová,  Monika Kolláriková,  Mgr. 

Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 
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Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Monika Kolláriková, Ingrid Gajdošová,  Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Jozef Flajs 

 

K bodu 6 (Správa hlavného kontrolóra obce)  

a) o vykonanej kontrole dodržiavania informačnej povinnosti obce podľa zákona č. 211/2000 Z. z. 

o slobodnom prístupe k informáciám – Správu dostali poslanci spolu s ostatnými materiálmi, 

hlavný kontrolór stručne zhrnul výsledok kontroly, skonštatoval, že obec postupuje v súlade so 

zákonom, neboli zistené nedostatky a nie je potrebné ukladať nápravné opatrenia 

b) o kontrole prevodov nehnuteľného majetku za rok 2023, ktorého všeobecná hodnota majetku 

prevýšila 20 000 EUR - Správu dostali poslanci spolu s ostatnými materiálmi, hlavný kontrolór 

skonštatoval, že je to nová povinnosť hlavných kontrolórov, táto správa sa má aj zverejniť na 

webovom sídle obce. V správe konštatuje, že za rok 2023 sa uskutočnil jeden prevod v súlade so 

zákonom. Jednalo sa o prevod chatiek Javorina a vodárne. 

c) o kontrolnej činnosti v obci Vavrišovo za rok 2023 - Správu dostali poslanci spolu s ostatnými 

materiálmi, hlavný kontrolór stručne zhrnul obsah správy, ktorá má byť stručná, nakoľko 

čiastkové správy dostávajú poslanci priebežne. Pripomenul, ktoré oblasti kontroloval, snažil sa 

vykonávať metodickú činnosť. Obec vytvára na kontrolu dobré podmienky. 

- Ing. Trnková sa informovala ohľadom výšky nedoplatkov  

- Hlavný kontrolór – ide o nedoplatky za komunálny odpad z roku 2022 

- Starostka informovala poslancov, že vyrubujeme už aj úroky z omeškania.  

 

Ing. Marek Ferianc opustil rokovaciu miestnosť o 17,24 h 

 

Uznesenie č. 6/2024  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Ingrid Gajdošová,  Monika Kolláriková,  Mgr. Miroslav Navrátil, 

Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 – Monika Kolláriková, Ingrid Gajdošová,  Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva 

Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 2 - Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs 

 

K bodu 7 (Rozpočtové opatrenie č. 25 - 27/2023, 1 - 6/2024)  

Podklad dostali poslanci spolu so stanoviskom hlavného kontrolóra, starostka v krátkosti zhrnula 

podstatu jednotlivých rozpočtových opatrení.  

Ing. Ferianc sa vrátil do rokovacej miestnosti o 17,28 h 

Poslanci nemali ďalšie doplňujúce otázky, rozpočtové opatrenie č. 25 - 27/2023 a 1 – 6/2024 zobrali 

na vedomie. 

Uznesenie č. 7/2024 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková,  Mgr. 

Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Jozef Flajs 

 

K bodu 8 (Zrušenie uznesenia č. 97/2023 zo dňa 20.11.2023 a 107/2023 zo dna 12.12.2023) 

Týmito uzneseniami bol schválený zámer na prevod majetku obce a zmluvné podmienky týkajúce sa 

parcely KN-C č. 53 o výmere 103 m2 pre žiadateľa Ivana Janotku. Zmluva bola uzatvorená a podaná 

na vklad do katastra nehnuteľností. Z dôvodu účinnosti novely zákona o majetku obcí Okresný úrad 
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Liptovský Mikuláš, katastrálny odbor prerušil konanie o povolení vkladu a určil lehotu na 

odstránenie nedostatku návrhu. 

Starostka - Je objektívny dôvod, aby sme to teraz schválili na jednom rokovaní, keďže ide len 

o opravu príslušného paragrafu. 

 

Uznesenie č. 8/2024  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková,  Mgr. 

Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 -  Jozef Flajs 

 

 

K bodu 9 (Schválenie zámeru na prevod majetku obce: parcela KN-C č. 53 o výmere 103 m2  

pre p. Ivana Janotku) 

Starostka priamo vyzvala na prečítanie príslušného uznesenia, nakoľko bolo všetko vysvetlené 

v predchádzajúcom bode. 

 

Uznesenie č. 9/2024 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková,  Mgr. 

Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 -  Jozef Flajs 

 

K bodu 10 (Schválenie zmluvných podmienok na prevod majetku obce: parcela KN-C č. 53 

o výmere 103 m2  pre p. Ivana Janotku) 

Starostka - zákon nám umožňuje, aby sme na jednom rokovaní schválili aj zmluvné podmienky. 

 

Uznesenie č. 10/2024 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková,  Mgr. 

Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 -  Jozef Flajs 

 

K bodu 11 (VZN č. 1/2024 o výške úhrady, spôsobe určenia a platenia úhrady za sociálne 

služby poskytované obcou) 

Návrh VZN poslanci dostali, bol aj zverejnený v súlade so zákonom, neboli predložené návrhy na 

jeho zmenu.  

Ing. Trnková sa informovala, či máme stále len jednu opatrovateľku. 

Starostka informovala, že u ďalšieho záujemcu o opatrovateľskú službu sa zmenil zdravotný stav 

a rodina to bude riešiť inak. 

Ing. Trnková – informovala sa, či máme viacerých záujemcov o opatrovateľskú službu 

Starostka – žiadosti evidujeme určitú dobu, riešime a vybavujeme ich podľa možností a dostupnosti 

opatrovateliek. Naša obec mala rovnaký poplatok za službu 12 rokov. 
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Poslanci následne prijali VZN.  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková,  Mgr. 

Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 -  Jozef Flajs 

 

K bodu 12 (VZN č. 2/2024 o určení výšky príspevku na činnosť Materskej školy a príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Vavrišovo) 

Návrh VZN poslanci dostali, bol aj zverejnený v súlade so zákonom, neboli predložené návrhy na 

jeho zmenu. Na potreby úpravy stravného nás upozorňuje vedúca školskej jedálne. 

p. Kolláriková sa spýtala, či to nie je pre rodičov veľa zvýšiť poplatok z 15 na 20 eur 

Starostka – v okolitých predškolských zariadeniach sú poplatky ešte vyššie a samosprávy doplácajú 

na prevádzku zariadenia. Upozornila, že sa pripravuje zmena zákona o školstve a nevieme, ako to 

bude v budúcnosti. Do priestorov materskej školy každoročne investujeme a zlepšujeme podmienky 

zamestnancov aj detí. 

 

Poslanci následne prijali VZN  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková,  Mgr. 

Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva 

Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 - Monika Kolláriková  

Neprítomný: 1 -  Jozef Flajs 

 

K bodu 13 (Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku – Spišská katolícka charita) 

Informáciu o žiadosti dostali poslanci spolu s ostatný materiálom. 

Starostka – zhrnula poskytovanie príspevku od roku 2018. Podklady poslanci dostali pred 

rokovaním. V rozpočte máme na sociálne služby 3360 eur. V iných zariadeniach máme aj ďalších 

občanov, zatiaľ žiadosti neposlali. Podotkla, že cena práce a energií išla hore. 

p. Trepáč – navrhol ponechať sumu ako v minulom roku  

Poslanci sa priklonili k názoru p. Trepáča. 

 

Uznesenie č. 11/2024 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková,  Mgr. 

Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor 

Trepáč  

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 - Ing. Eva Trnková 

Neprítomný: 1 - Jozef Flajs  

 

K bodu 14 (Informácia k výzve: Triedený zber komunálnych odpadov) 

 

Starostka - Výzva, do ktorej sme boli v minulosti zapojený, bola zrušená. Teraz je vyhlásená nová 

výzva s rovnakými podmienkami. Spoluúčasť je 8 %, celkove by bola na stavebnú časť 5534,84 eur. 

Nie je tu zahrnuté technické vybavenie. Približne by to bola suma spoluúčasti okolo 27 000 eur, ak 

by sme boli podporený vo výške 404 000 eur. Vyhodnotenie výziev by malo byť až v budúcom roku. 

Ing. Ferianc – spýtal sa, či je dôvod na budovanie zberného dvora, či nám nepostačuje súčasné 

riešenie.  
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Starostka – musíme dodržiavať nariadenia jednotlivých zákonov, odpad môžeme uskladňovať len 

dočasne pred jeho odvozom  

Ing. Trnková – zbernému dvoru sa venujeme už niekoľko rokov a nemali ste voči tomu výhrady 

Ing. Ferianc – nebude súhlasiť so zapojením sa do výzvy, máme v obci iné veci, ktoré treba riešiť  

p. Trepáč – musíme postupovať podľa zákona, kde každá obec musí mať vytvorený zberný dvor 

spĺňajúci podmienky  

Starostka – z vlastných zdrojov zberný dvor vybudovať nedokážeme, ak s tým nesúhlasíte, práce na 

podaní žiadosti ukončíme 

p. Trepáč – ako budeme postupovať v prípade nášho schválenia, bude externý spracovateľ žiadosti, 

iné obce postupujú rovnako? 

Hlavný kontrolór –v iných obciach postupujú rovnako, sú to náročné žiadosti, vidí to ako dobrú vec 

p. Trepáč – ak chceme vybudovať zberný dvor, tak sa nezľaknime, že to bude stáť veľa peňazí 

Ing. Trnková – aj pri rekonštrukcii kultúrneho domu sme mali obavy, ale teraz je to dobre 

Mgr. Navrátil – možno to považujeme za vyhodené peniaze, ale legislatíva nás k tomu dotlačí 

Starostka – európska únia tlačí na členské štáty, aby niečo urobili pre životné prostredie. Teraz sú na 

túto oblasť vyčlenené finančné prostriedky. Napríklad od r. 2015 nebola žiadna výzva na miestne 

komunikácie a takúto výzvu potrebujeme. Môže sa stať, že výzva na zberné dvory v budúcnosti 

nebude vyhlásená. 

 

Uznesenie č. 12/2024 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková,  Mgr. 

Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 4 – Ingrid Gajdošová, Mgr. Miroslav Navrátil, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 1 - Ing. Marek Ferianc 

Zdržali sa: 1 - Monika Kolláriková  

Neprítomný: 1 - Jozef Flajs 

 

K bodu 15 (Interpelácie poslancov, rôzne) 

Starostka: 

- mala stretnutie s p.  Račkom, ktorý je ochotný kúpiť budovu výrobne za 40 000 eur a chce ju 

prevádzkovať tak ako teraz. Môžeme dať urobiť nový znalecký posudok.  

Ing. Ferianc – treba dať urobiť znalecký posudok 

Starostka: 

- prišlo uznesenie zo súdu ohľadom uloženia inžinierskych sietí v pozemku urbárskeho spolku, súd 

túto žalobu odmietol. 

- dohodne si stretnutie ohľadom prípojky elektriky na Zberný dvor  

- parkovanie pri cintoríne – poslanci dostali dva návrhy, pošle ich aj na urbársky spolok, výmera sa 

dopracuje na základe rozhodnutia valného zhromaždenia urbáru 

- dostali sme pochvalu za upravený cintorín počas pamiatky zosnulých 

- v byte č. 3 v bytovom dome 310, bola odstránená porucha, ktorá spôsobovala zatekanie do bytu č. 

1, rovnako sa odstránila závada v byte č. 1 v bytovom dome 311. Bude sa odstraňovať závada v 

byte č. 1 v bytovom dome 280. 

- pozemok medzi kultúrnym domom a rodinným domom s. č. 197 – obec je podielovým 

spoluvlastníkom, na základe žiadosti o jeho vysporiadanie zaslanej na Slovenský pozemkový fond 

sme dali vypracovať znalecký posudok. V budúcnosti tam plánujeme vybudovať parkovacie miesta 

pre kultúrny dom a materskú školu. 

- jarné upratovanie – niektorí ľudia si už upravujú korytá potoka, členovia Jednoty dôchodcov 

Slovenska upravia priestor okolo kultúrneho domu 

p. Trepáč – navrhuje  jednanie s Povodím Váhu ohľadom čistenia potoka nadol od zastavanej časti 

obce, informoval sa ohľadom zmluvy o nájme pozemkov pri bytovom dome č. 280  

Starostka – po stretnutí s výborom urbáru nám zatiaľ neprišlo vyjadrenie. Zamestnanci TANAP-u 

boli posunúť bocianie hniezdo kvôli bleskozvodu. 

Ing. Ferianc – informoval sa ohľadom realizácie elektronického zámku do bytového domu č. 310  

Starostka – oslovila aj ďalšieho dodávateľa, zatiaľ sa neozval, bude to riešiť aj v bytovom dome č. 

311 
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Ing. Ferianc – zaujímal sa o faktúru za brúsenie parkiet za 6000 eur 

Starostka – nie je to za brúsenie parkiet, ide o opravu okien a dverí na budove obecného úradu 

Ing. Ferianc – pri bytovkách treba urobiť chodníky, bývajú tam ľudia, ktorí platia dane 

Staroska – treba nájsť prostriedky, zhrnula chronológiu výstavby, bytové domy sú postavené z 

prostriedkov ŠFRB 

Ing. Ferianc – treba urobiť chodníky za obecné peniaze, podať trestné oznámenie na toho, kto to mal 

zrealizovať a kde sú peniaze, ktoré na to boli určené. 17 rokov tam nie sú chodníky. Je to tam hrozné. 

Starostka ho vyzvala, aby prišiel na obecný úrad a spoločne hľadali riešenie. 

p. Trepáč – treba sa nad tým zamyslieť a nájsť riešenie 

p. Kolláriková – navrhla posielať poslancom v 2-týždnových intervaloch informácie, čo sa ide diať 

a na čom sa pracuje  

Starostka - treba prísť na obecný úrad, tak ako niektorí poslanci.  Nie je problém prísť sa informovať, 

máme rozpis prác na najbližšie obdobie: opravy na budovách ČOV, na bytovke 280, oprava 

úradných tabúľ a autobusovej zastávky, zásypy jám na cestách, telefonovala na RD do Pribyliny, aby 

sa podieľali na opravách, lebo ich stroje rozbíjajú cesty, 13. 4. je konanie o výrube stromov nad 

kanalizáciou pri ČOV, lebo korene prerážajú kanalizáciu, je potrebné odstrániť oplotenie pri 

kultúrnom dome, zabezpečiť odvoz konárov Za mlynom, máme vzorku kompostéra, treba určiť jeho 

umiestnenie a okrem toho administratívne úkony zabezpečujúce činnosť a chod obce a pod. Vo 

väčších samosprávach sú na to určení prednostovia úradov, prípadne iný zamestnanec. 

p. Trepáč – nie je to možné urobiť takýto zoznam informácií, lebo sa to robí priebežne 

Ing. Trnková – informovala sa ohľadom ďalších krokov týkajúcich sa pozemku v Políku  

Starostka – rozhodovali ste, čo s tým, ostalo to nedoriešené. Chceme sa pohnúť s dodatkom č. 3, 

čakáme na predbežné stanovisko TANAP-u.  

Mgr. Navrátil – informoval sa, či bude realizované uzatvorenie stojiska na odpad  

Starostka – je to v procese. Pri bytovom dome č. 280 je možné urobiť otváranie na čip, ak to bude 

potrebné. Najväčší neporiadok je pri kultúrnom dome, lebo stojisko je „anonymné“. Nie sme 

spokojní s intervalom vývozu papieru z domácností raz za štvrťrok. 

 

 

Zasadnutie ukončené o 19:20 hod.  

Vo Vavrišove 04.03.2024 

Zapísala: Martina Veselovská 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 


